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Protokół Nr 6/XXXIV/2013 
 

z XXXIV sesji absolutoryjnej Rady Gminy w Boronowie, która odbyła się w dniu 19 czerwca 
2013r. w sali narad Urzędu Gminy w Boronowie w godz. 16.00 –18.30. 
 
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż otworzył sesję stwierdzając prawomocność 
obrad, gdyż na stan 15 radnych w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych.  
Ponadto w sesji udział wzięli: 
Wójt Gminy – Rufin Majchrzyk 
Sekretarz Gminy- Szymon Żyłka 
Skarbnik Gminy- Małgorzata Cyl 
Radca Prawny- Mirosława Sulewska 
Dyrektor ZPO- Bożena Ledwoń 
Dyrektor GOK- Bogusława Leśniowska 
Kierownik GOPS- Irena Sitek 
i mieszkańcy 
 
Ad. 2 
Wójt Gminy Boronów Rufin Majchrzyk  zaproponował wprowadzenie do porządku obrad 
punktu 13 a o brzmieniu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenia 
stowarzyszenia pod nazwą Związek Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa 
Śląskiego z siedzibą w Gliwicach. 
 
Rada Gminy 15 głosami „za” przyjęła propozycję Wójta Gminy. 
 
Wójt Gminy  zaproponował również wprowadzenie do porządku obrad punktu 13 b 
o brzmieniu: Podjęcie uchwał w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
gruntowej, niezabudowanej, położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów.  
 
Rada Gminy 15 głosami „za” przyjęła propozycję Wójta Gminy. 
 
Rada Gminy 15 głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 5/XXXIII/2013 z sesji Rady Gminy z dnia 15 maja 2013 r.  
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach radnych podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
5. Informacje z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdania z realizacji budżetu Gminy Boronów za 2012 rok: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2012 r.; 
b) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2012 r.; 
c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Wójta 

Gminy Boronów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2012 r.; 
d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Boronów za 2012 rok;  
e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Boronów za 2012 r.  
7. Absolutorium dla Wójta Gminy Boronów: 

a) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przebiegu procesu kontrolnego działalności 
Wójta Gminy z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2012 r.; 
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b) Wniosek Komisji rewizyjnej o udzielenie Wójtowi Gminy Boronów absolutorium z 
wykonania budżetu Gminy Boronów za 2012r.; 

c) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boronów za 
2012 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Boronów na 2013 rok.  
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-

2021.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie 
Gminy Boronów oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 
nie stanowiącym własności Gminy.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Herby.  
13. Podjęcie uchwały w sprawie poparcia stanowiska Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów w sprawie projektu Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Śląskiego na lata 2014-2020 (z kwietnia 2013 r.)  

13 a.    Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stowarzyszenia  
pod nazwą Związek Gmin i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa 
Śląskiego z siedzibą w Gliwicach.  

13 b.   Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej,  
niezabudowanej, położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów.  

14. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
15. Interpelacje i zapytania radnych. 
16. Wolne głosy i wnioski. 
17. Sprawy różne. 
18. Zakończenie sesji. 
 
Ad. 3 
Rada Gminy 15 głosami „za” przyjęła bez uwag protokół nr 5/XXXIII/2013 z sesji z dnia 
15 maja 2013 r.  
 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty […] 
 
Przewodniczący Komisji Oświaty […] Witold Stawiarz przekazał obecnym, że podczas 
posiedzenia Komisji omawiano projekt uchwały w sprawie dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli. Projekt został przygotowany po uprzedniej zmianie statutu niepublicznego 
przedszkola „Krzyś” w Boronowie, w celu uporządkowania spraw rozliczeniowych. 
W spotkaniu uczestniczyła pracownica Urzędu Gminy – Pani Iwona Bełkot, która 
przygotowała projekt uchwały. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt. 
Ponadto radni wraz z dyrektorem GOK Panią Bogusławą Leśniowską omawiali sprawy 
związane z organizacją festynu z okazji XX-lecia reaktywacji Gminy Boronów.  
 
Radna Aniela Frania zapytała, czy w posiedzeniu Komisji Oświaty uczestniczył również 
Pan Roman Czornik- właściciel niepublicznego przedszkola. 
Radny Witold Stawiarz odpowiedział, że nie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy uczestniczył w Dniach Samorządu Terytorialnego 
w Tarnowskich Górach. Wiodącymi tematami paneli dyskusyjnych była oświata w gminach 
oraz zarządzanie energią.  
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował radnym, którzy aktywnie włączyli się 
w obchody XX-lecia reaktywacji Gminy Boronów. Dużą niespodzianką było przedstawienie 
przygotowane przez radnych: Irenę Brol, Jolantę Sierańską, Sławomira Badurę oraz Mariana 
Ślęzoka. Podziękowania należą się również dla radnych kwestujących na rzecz chorej 
dziewczynki: Irenie Brol, Jolancie Sierańskiej oraz Anieli Frania. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował także radnym w poczcie sztandarowym: 
Antoniemu Strobie, Sławomirowi Badurze oraz Marianowi Ślęzokowi.  
 
Ad. 5 
Wójt Gminy  przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami - informacja stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Radny Bogdan Hutsz usłyszał, że zlecono wycięcie czterech drzew na Zumpach, poprosił 
Wójta Gminy o informację kiedy będą wycięte pozostałe. 
 
Wójt Gminy wyjaśnił, że chodzi o cztery decyzje na wycięcie drzew, nie o cztery drzewa.  
 
Radny Krystian Jaksik zapytał, czy podział działki na Grojcu dotyczy terenu pod pętlę 
autobusową. 
 
Wójt Gminy  potwierdził. 
 
Radny Antoni Stroba przypomniał o czyszczeniu stawów na Hucisku. Ma nadzieję, że do 
rozpoczęcia wakacji będą wyczyszczone. Zwrócił uwagę, że w Urzędzie Gminy jest 
zatrudnionych trzech pracowników gospodarczych oraz osoby odbywające karę robót 
społecznych, którzy mogli się tym zająć. 
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że był ustalony termin na czyszczenie( początek czerwca), ale 
z powodu gwałtownych deszczy należało to odłożyć i zająć się problemami spowodowanymi 
przez powódź (kratka odpływowa na ul. Wolności) Jednak do wakacji będzie zrobione.  
 
Przewodniczący Rady Gminy w ramach uzupełnienia podziękował za udział w festynie 
radnemu Lesławowi Podolskiemu i orkiestrze za oprawę muzyczną. 
  
Radny Lesław Podolski podziękował również radnemu Pawłowi Sukiennikowi za 
akompaniament.  
 
Ad. 6 
a) i b)  Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż przypomniał radnym, że otrzymali 
stosowne materiały w miesiącu kwietniu. Ponadto sprawozdania były omawiane przez 
członków Komisji Rewizyjnej oraz na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Rady Gminy dnia 
8 maja 2013 r.   
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl omówiła najważniejsze punkty z wykonania budżetu za 
rok 2012. 
Budżet po stronie dochodów został wykonany w wysokości 101,7 %. Wydatki zostały 
wykonane w wysokości 92,7%, przy czym wydatki bieżące w wysokości 93,3%, a wydatki 
majątkowe w wysokości 91%. Zadłużenie Gminy na dzień 31.12.2012 r. to kwota 2 030 414,- 
zł (14,7%). Są to pożyczki z WFOŚ i GW głównie na budowę kanalizacji oraz realizację 
programu ograniczenia niskiej emisji. Na dzień 31.12.2012 r. na lokatach terminowych gmina 
posiadała środki w wysokości 1 800 000,- zł, a na rachunku bieżącym kwotę 53 007,62. 
Faktyczne zaległości w podatkach i opłatach lokalnych to kwota 27 513,55 zł.  
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Radna Irena Brol powiedziała, że sprawozdania były szczegółowo omawiane na wspólnym 
posiedzeniu komisji i wszelkie wątpliwości były wyjaśnione. Chciałaby jednak przypomnieć, 
że na inwestycje w roku 2012 przeznaczono kwotę w wysokości ponad 3 mln zł- , z czego ok. 
1 mln 400 tyś. zł pochodziło ze środków własnych, a 1 mln 700 zł ze środków zewnętrznych. 
A zrealizowane inwestycje to między innymi: 
- przebudowa boiska sportowego LKS, 
- reaktywacja terenu przy GOK, 
- budowa ścieżki rowerowej na Zumpy, 
- budowa ścieżki wzdłuż ulicy Wolności. 
Założenia budżetowe wykonano prawie w 100%.  
c) Zastępca Przewodniczącego Rady Irena Brol odczytała pozytywną opinię RIO wyrażona 
w uchwale nr 4100/63/VII/2013 z dnia 8 kwietnia 2013 r. o przedłożonym przez Wójta 
Gminy Boronów sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Boronów za 2012 rok wraz 
z informacją o stanie mienia komunalnego – opinia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
d) Rada Gminy 15 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 56/XXXIV/2013 
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Boronów za 
2012 rok.  
e) Rada Gminy 15 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę nr 57/XXXIV/2013 w 
sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 
Boronów za 2012 rok.  
 
Ad. 7  
a) i b) 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Jolanta Sierańska odczytała uzasadnienie do 
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminie Boronów oraz wniosek w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boronów za 2012 rok- wniosek stanowi załącznik nr 
3 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż poinformował, że wniosek wraz z 
uzasadnieniem został przesłany do RIO i poprosił Radną Irenę Brol o odczytanie opinii do 
wniosku Komisji Rewizyjnej.  
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Irena Brol odczytała pozytywną opinię RIO do 
wniosku Komisji Rewizyjnej wraz z uchwałą nr 4100/VII/118/2013 z dnia 4 czerwca 2013 r.  
w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Boronów- opinia 
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
c) Rada Gminy 15 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 58/XXXIV/2013 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boronów za 2012 rok.  
 
Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 minutową przerwę.  
 
Radny Marian Ślęzok oraz Radny Sławomir Badura opuścili posiedzenie Rady Gminy.  
 
Ad. 8 
 
Skarbnik Gminy Małgorzata Cyl wyjaśniła, że środki w wysokości 116 000,00 zł, które 
pozostały po rozstrzygnięciu przetargu na budowę parkingu przy skrzyżowaniu ulic Wolności 
i Wojska Polskiego przeznacza się na zadania: kwotę 8 000,00 zł na wykonanie projektu do 
zadania inwestycyjnego „Rozbudowa sieci wodociągowej na ul. Słonecznej i Tartacznej”, 
3 000,00 zł na pomoc finansową dla Gminy Herby na organizację dożynek powiatowych, 
25 000,00 zł na remont ogrodzenia i instalacji odwodnieniowej na boisku przy ul. 
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Koszęcińskiej, a 80 000,00 zł jako dodatkowe środki na zadanie inwestycyjne „Przebudowa 
wraz z odwodnieniem dróg gminnych Szkolna, Smolna, Polna”.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 59/XXXIV/2013 
w sprawie zmian budżetu gminy Boronów za 2013 rok.  
 
Ad. 9 
Rada Gminy 13 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 60/XXXIV/2013 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2013-2021.  
 
Radny Sławomir Badura powrócił na posiedzenie Sesji Rady Gminy.  
 
Ad. 10 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały był poddany konsultacjom, 
nie wpłynęły żadne uwagi. Odbyło się również posiedzenie Komisji Oświaty, która 
pozytywnie zaopiniowała projekt.  
 
Wójt Gminy  zaproponował wykreślenie punktu 3 w załączniku nr 4 do uchwały. Tym 
samym zmianie ulegnie numeracja. 
 
Radny Krystian Jaksik zapytał z czym się wiąże nowa uchwała, czym się różni od 
poprzedniej.  
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że zmienił się statut przedszkola niepublicznego, należy więc 
dostosować do niego uchwałę. Ponadto zmiany służą uporządkowaniu spraw proceduralnych, 
aby comiesięczna dokumentacja przedstawiana w Urzędzie Gminy była spójna z rozliczeniem 
rocznym. Podczas przeprowadzanej w przedszkolu kontroli pojawiły się pewne problemy 
i niezgodności. Nowa uchwała ma wyeliminować w przyszłości rozbieżności. 
 
Radny Bogdan Hutsz zapytał, kto przeprowadzał tę kontrolę w przedszkolu. 
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że wyznaczony przez niego pracownik Urzędu Gminy. Ale taka 
kontrola może być również przeprowadzana z zewnątrz. Prawdopodobnie w  2014 r. 
w Urzędzie Gminy odbędzie się kontrola RIO. Stąd też nasze starania, aby w zakresie dotacji 
dla niepublicznego przedszkola wszystko było prawidłowe.  
 
Radna Aniela Frania zwróciła uwagę, że na posiedzeniu Komisji nie było obecnego 
właściciela przedszkola Pana Romana Czornika. Jest obecny na sesji i może chciałby się 
wypowiedzieć w tym temacie.  
 
Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Panu Romanowi Czornikowi zaznaczając 
jednak, że wypowiedź Pana Czornika nie jest wiążąca dla radnych.  
 
Pan Roman Czornik podziękował za możliwość wypowiedzenia się. Stwierdził, że projekt 
uchwały w dwóch punktach jest sprzeczny z ustawą oświatową. Nie zgadza się z półrocznym 
rozliczaniem, ponieważ w przypadku nie wykorzystania dotacji przez pół roku będzie 
zmuszony do jej zwrotu. Kolejne zastrzeżenie budzi zapis, że w przypadku nie złożenia przez 
niego miesięcznej informacji o ilości dzieci w przedszkolu zostanie przekazane wstrzymanie 
dotacji.  
Pan Roman Czornik obawia się, że w przypadku zwolnienia rodzica z opłaty za przedszkole 
ta kwota nie będzie mu wypłacona w postaci dotacji. 
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Pani Iwona Bełkot, która przygotowywała projekt uchwały odpowiedziała, że taki zapis był 
w uchwale dotychczas obowiązującej i nie pojawia się w tym projekcie.  
Odnośnie rozliczenia półrocznego, miałoby ono charakter informacyjny. Pan Roman Czornik 
nie musiałby zwracać po pół roku przysługującej mu, niewykorzystanej dotacji.  
 
Wójt Gminy Rufin Majchrzyk dodał, że jedyny powód wstrzymania dotacji to brak 
złożenia przez przedszkole dokumentacji comiesięcznej.  
 
Radny Bogdan Hutsz  stwierdził, że w dobrym tonie byłoby zaprosić właściciela 
przedszkola na posiedzenie Komisji.  
 
Radny Witold Stawiarz (Przewodniczący Komisji Oświaty) uznał, że Komisja zrobiła, co do 
niej należało. Członkowie otrzymali gotowy projekt, który był poddany konsultacjom. Nie 
widzi żadnego uchybienia  ze swojej strony.  
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska poparła stanowisko radnego Witolda Stawiarza. Nie 
ma przepisów prawa, które wymagają zapraszania osób postronnych na posiedzenia Komisji. 
Komisja otrzymuje gotowy projekt do zaopiniowania. Wyobraźmy sobie, że w przypadku 
większych miast zapraszano by na posiedzenia Komisji właścicieli niepublicznych placówek. 
Członkowie Komisji mogliby nie dojść do konsensusu z powodu znacznej różnicy zdań 
między obecnymi.  
 
Radna Jolanta Sierańska zwróciła uwagę na załącznik nr 3 do uchwały- Oświadczenie 
o miejscu zamieszkania. Zastanawia się, czy może żądać od rodziców takiej informacji. Co 
w przypadku, gdy rodzice z dzieckiem zmienią miejsce zamieszkania w ciągu roku i nie 
powiadomią o tym właściciela przedszkola.  
 
Radca Prawny Mirosława Sulewska odpowiedziała, że odpowiedzialność spada na rodzica, 
który zadeklarował miejsce zamieszkania, a nie poinformował o jego zmianie.  
 
Radna Aniela Frania wypowiedziała się, że bardzo dobrze, że powstało przedszkole, które 
służy mieszkańcom. Zagospodarowano zdewastowany budynek i dano pracę. Warto, aby obie 
strony wykazały się dobrą wolą. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż podsumował, że ze strony Rady Gminy nie ma 
złej woli. Dotacja jest wypłacana w należnej kwocie.  
 
Radna Jolanta Sierańska stwierdziła, że początkowe tarcia wynikały ze wzajemnego 
docierania się stron i poznawania zasad funkcjonowania. Teraz współpraca powinna 
przebiegać prawidłowo, również ze względu na przeprowadzoną kontrolę, która wykazała 
niedociągnięcia. Dziękuje za współpracę w imieniu swoim i Pana Romana Czornika.  
 
Rada Gminy 13 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” podjęła uchwałę 
Nr 61/XXXIV/2013 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 
niepublicznych przedszkoli prowadzonych przez osoby fizyczne lub prawne na terenie 
Gminy Boronów oraz trybu i  zakresu kontroli prawid łowości ich wykorzystania. 
 
Ad. 11 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 62/XXXIV/2013 
w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, nie stanowiącym własności 
Gminy.  
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Ad. 12 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 63/XXXIV/2013 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Herby.  
 
Ad. 13 
Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż wyjaśnił, że stanowisko Śląskiego Związku 
Gmin i Powiatów zawarte w uchwale dotyczy inwestycji realizowanych ze środków unijnych. 
Ważny zapis dotyczy dofinansowania do budowy dróg lokalnych (wcześniej w Regionalnym 
Programie Operacyjnym ujęte były jedynie drogi wojewódzkie). 
 
Wójt Gminy Boronów Rufin Majchrzyk wyjaśnił, że władze szczebla centralnego 
narzucają odgórnie podział środków, a samorządy często mają inne potrzebne i priorytety, 
stąd wyłamanie i propozycja Śląskiego Związku Gmin i Powiatów. 
 
 Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 64/XXXIV/2013 
w sprawie poparcia stanowiska Zarządu Śląskiego Związku Gmin i Powiatów w sprawie 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Śląskiego na lata 2014-2020 
(z kwietnia 2013 r.). 
 
Ad. 13 a  
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że nawiązując do poprzedniej uchwały, aby była 
możliwość pozyskiwania funduszy unijnych powstają subregiony. Będzie tych subregionów 
5, a Boronów będzie należał do subregionu bytomskiego, z siedziba w Gliwicach.  
 
Wójt Gminy  poinformował, że wcześniej Gminy działały na zasadzie nieformalnej, teraz 
będzie utworzone Stowarzyszenie zrzeszające Gminy. Będzie z tego tytułu pobierana składka 
członkowska, w zależności od liczby mieszkańców.  
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 65/XXXIV/2013 
w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie stowarzyszenia pod nazwą Związek Gmin 
i Powiatów Subregionu Centralnego Województwa Śląskiego z siedzibą w Gliwicach.  
 
Ad. 13 b 
 
Rada Gminy 14 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę Nr 66/XXXIV/2013 
w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej, niezabudowanej, 
położonej w Boronowie, stanowiącej własność Gminy Boronów.  
 
Ad. 14 
Interpelacje były wyjaśniane na bieżąco.  
 
Ad. 15 
 
Radny Lesław Podolski zwrócił się do Sekretarza Gminy Szymona Żyłki z zapytaniem kiedy 
będzie zamontowana lampa na Dębowej Górze. 
Sekretarz Gminy Szymon Żyłka odpowiedział, że są już warunki techniczne, w dniu 
jutrzejszym nastąpi otwarcie ofert. Projekt będzie przygotowany do września, natomiast 
realizacja zadania nastąpi do listopada.  
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Radny Bogdan Hutsz zagadnął, że zbliża się dzień 1 lipca wchodzące z tym dniem nowe 
zasady gospodarowania odpadami. Zapytał jak wygląda sprawa z koszami dostarczanymi 
przez firmę. 
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że firma Strach zawarła porozumienie z firmą ASA i Darpolem, 
dlatego mieszkańcom, którzy mieli podpisaną umowę z tymi właśnie firmami nie zabrano 
koszy. Pozostałym kosze oraz worki będą rozwożone w ten weekend. Sołtysi lub radni będą 
jeździli razem z przedstawicielem firmy w celu pokwitowania odbioru.  
 
Radny Bogdan Hutsz zapytał jak to będzie wyglądało w przypadku domków letniskowych. 
 
Wójt  odpowiedział, że przedstawiciel firmy będzie dysponował listą.  
 
Radna Jolanta Sierańska zwróciła uwagę na niebezpieczne dziury w nawierzchni na ulicy 
Częstochowskiej.  
 
Wójt Gminy odpowiedział, że napisano pismo do Starostwa. Zalepiono dziury na ulicy 
Wolności. Od 1 lipca starostwo nie będzie miało w swoich kompetencjach utrzymania dróg 
wojewódzkich, trzeba będzie pisać do ZDW.  
 
Ponadto Radna Jolanta Sierańska zgłosiła uwagę, co do wykaszania poboczy, nie 
znajdujących się przy posesjach prywatnych (te wykaszają właściciele). Efekty wykoszenia 
pozostawiają wiele do życzenia.  
 
Sekretarz Gminy odpowiedział, że nie mamy na to wpływu, zgłosi się ten fakt do ZDW. 
 
Radna Jolanta Sierańska podziękowała bardzo serdecznie w imieniu swoim oraz rodziców 
chorego dziecka Wójtowi Gminy, radnym oraz prezesowi Stowarzyszenia dla Boronowa Pani 
Bożenie Ledwoń za pomoc i przychylność w przeprowadzeniu kwesty na operację 
dziewczynki.  
Na placu rekreacyjnym zebrano ok. 4 tyś zł, natomiast przy kościele ok. 7 tyś zł. Informacja 
i podziękowania znajdą się w Biuletynie Gminnym. 
 
Radny Krystian Jaksik zapytał, czy istnieje jakaś szansa na naprawę dróg na Grojcu, gdyż 
po obfitych deszczach są w fatalnym stanie.  
 
Wójt Gminy  odpowiedział, że brak środków finansowych na naprawę dróg gruntowych. 
Można jedynie podsypać kamykiem.  
 
Ad. 16 
Wolne głosy i wnioski wyczerpano w poprzednim punkcie. 
 
Ad. 17 
 
Wójt Gminy podziękował radnym za pomoc w przygotowaniu jubileuszu Gminy Boronów 
oraz za udział w kolacji z delegacją czeską. Wójt podziękował również Panu Henrykowi 
Strauchowi za zafundowanie obiadu dla delegacji czeskiej.  
Pan Roman Czornik- Radny Powiatowy poinformował, że zgodnie ze złożoną obietnicą 
interweniował w Starostwie w sprawie drogi na Zumpach. Sprawa powinna być załatwiona 
w ciągu dwóch tygodni.  
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Przewodniczący Rady Gminy Edward Czyż, jako członek Powiatowej Rady Zatrudnienia 
przedstawił radnym najistotniejsze fakty o bezrobociu w naszym powiecie. Porównując 
aktualną sytuację  z poprzednimi kwartałami, bezrobocie w naszej gminie wzrosło. Na koniec 
kwietnia w naszej gminie zanotowano 201 bezrobotnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Pani Sołtys Gertruda Kałdonek otrzymała 
odpowiedź Wójta Gminy w sprawie poruszanej na ostatniej sesji kwestii odwodnienia rowów 
w sołectwie Hucisko. Natomiast w odpowiedzi na zarzuty postawione radnym przez panią 
Kałdonek, że nie troszczą się o sołectwa, Przewodniczący Rady pozwolił sobie przygotować 
zestawienie finansowe środków na inwestycje przeznaczone od roku 2007, które przedstawił 
zebranym. Dane te nie zawierają środków z funduszu sołeckiego.  
 
Sołectwo Inwestycje Kwota ogółem W przeliczeniu na 

mieszkańca 
HUCISKO przepusty, 

oświetlenie, 
kanalizacja 

2 626 707, 84 18 837, 87 

ZUMPY wodociąg, droga do 
pól, oświetlenie, 
ścieżka rowerowa, 
kanalizacja, przepust 

4 147 036,14 32 398,72 

DĘBOWA GÓRA kanalizacja, 
wodociąg, budowa 
poręczy 

1 630 191,60 13 933,27 

GROJEC droga do pól, 
oświetlenie, 
kanalizacja 

2 664 986,48 20 820,21 

BORONÓW  10 789 762,17 3 831,60 
 
 
Wójt Gminy stwierdził, że środki zainwestowane w sołectwa przewyższają te przeznaczone 
na Boronów.  
 
Sołtys Huciska Pani Gertruda Kałdonek stwierdziła, że jej intencją było zwrócenie uwagi 
radnym na zajmowanie się problemami wszystkich mieszkańców Gminy Boronów. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że przygotował takie zestawienie w ramach 
udzielenia odpowiedzi na postawione zarzuty. 
 
Radna Irena Brol stwierdziła, że pozytywne jest zainteresowanie ze strony Pani Sołtys 
sprawami mieszkańców, jednak zarzuty, które postawiła są nieprawdziwe, bo jak się okazuje 
fakty wskazują zupełnie odwrotnie. Wójt Gminy i radni służyli i służą całej społeczności 
Gminy, ona jako radna nie ograniczała się w działaniach jedynie do swojej ulicy i wierzy, że 
pozostali radni również. I zarówno problemy Boronowa, jak i sołectw są dla nich ważne.  
 
Ad. 18 
 
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za przybycie i zamknął XXXIV sesję Rady 
Gminy w Boronowie. 
        Przewodniczący Rady Gminy 
             Edward Czyż 
Sporządziła: mgr Ewa Stefanik 


